
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1353
van KOEN DANIËLS
datum: 16 juni 2015

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Fietssnelweg Sint-Niklaas - De Klinge  -  Aanpassingen

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr.1168 van 8 mei 2015 gaf de minister wat 
betreft de aanleg van de fietssnelweg tussen Sint-Niklaas en De Klinge aan dat de 
fietsroute is aangelegd en dat er nu in samenwerking met. de gemeenten Sint-Gillis-
Waas en Sint-Niklaas wordt gekeken of er kwaliteitsverbetering mogelijk is. Hiervoor 
wordt verder in overleg gegaan met ANB (Agentschap voor Natuur en Bos) en dit overleg 
met ANB, het departement en het provinciebestuur vindt plaats op 15 juni. 

1. Wat was de uitkomst van dit overleg?

2. Is er kwaliteitsverbetering mogelijk en zo ja, wanneer kunnen daarvoor de nodige 
aanpassingen worden aangebracht?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1353 van 16 juni 2015
van KOEN DANIËLS

1. De provincie Oost-Vlaanderen zat inderdaad recent samen met ANB dat zich kan  
vinden in een opwaardering naar een fietssnelweg, met onder meer een nieuwe 
verharding en een verdubbeling van de breedte naar drie meter. De inrichtingseisen 
worden nu bekeken en o.a. over de verlichting wordt in overleg gaan met de 
gemeente Hulst aan Nederlandse zijde.

2. De provincie maakt samen met de betrokken gemeentebesturen, ANB en MOW een 
planmatig voortraject op. De uitvoeringsplannen moeten binnen het jaar klaar zijn, 
waarna vergunning, aanbesteding en realisatie kunnen volgen.


